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Abstract:

The study aimed at highlighting the role of FDI in economic development, we have
highlighted and examined the various concepts of foreign direct investment and economic
development in Algeria.

The results of the study reached a weak level of investments in Algeria, which reduced
its importance in its contribution to the raw internal output and in operation, which made the
role of foreign investment in achieving economic development below the level of aspirations
and abilities that Algeria exudes in various fields.

Keywords: foreign direct investment; host country; economic growth; globalization;
economic reforms; Algeria.

Jel Classification Codes: F21, H54.

Résumé:

L’¢étude visait a mettre en lumiére le réle de I’IED dans le développement économique.
Nous avons mis en lumiére et examiné les différents concepts d’investissement étranger direct
et de développement économique en Algérie.
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Les résultats de 1’étude ont atteint un faible niveau d’investissements en Algérie, ce qui
a réduit son importance dans sa contribution a la production intérieure brute et dans
I’opération. Cela a fait en sorte que le rdle des investissements étrangers dans le
développement économique est inférieur aux aspirations et aux capacités de 1’Algérie dans
divers domaines.
Mots-clés: Investissements directs étrangers; pays d’accueil; croissance économique;
mondialisation; réformes économiques; Algérie.
Codes de classification de Jel: F21, H54.
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